
Rada Miejska w Kłodawie 
Radni

Protokół nr VI/2024

VI sesja Rady Miejskiej w Kłodawie odbyła się w dniu 19 wrzes�nia 2024r. w sali posiedzen�  Urzędu 
Miasta  i  Gminy  w  Kłodawie.  Obrady  rozpoczęto  w  dniu  27  czerwca  2024r.,  o  godz.  10.30,
a  zakon� czono  o  godz.  12.04.  Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz.  sesja  jest  nagrywana
i  teletransmitowana.  Administratorem  danych  jest  Gmina  Kłodawa,  a  klauzula  informacyjna 
znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. Listy obecnos�ci: radnych i zaproszonych 
gos�ci stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych.

Obecni:

1. Iwona Betlej
2. Marzanna Chuchro
3. Edyta Gło� wczyn� ska
4. Włodzimierz Jankowski
5. Paweł Jaron� ski
6. Kamil Kowalczyk
7. Janusz Kowalewski
8. Krzysztof Krusin� ski
9. Tomasz Kujawka
10. Monika Mac�czak
11. Krystian Sobierajski
12. Ryszard Szubert
13. Mateusz Wawrzyniak
14. Paweł Witkowski

P u n k t 1

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności

Otwarcia  sesji  dokonał  Przewodniczący  Rady Krzysztof  Krusin� ski  na  podstawie  listy  obecnos�ci 
stwierdził quorum do podejmowania decyzji i wniosko� w.

     P u n k t 2
Ustalenie porządku obrad sesji

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz.  porządek  obrad  sesji  zawarty  został  w  zawiadomieniu
o zwołaniu sesji, kto� ry otrzymali wszyscy radni.

Przewodniczący  Rady  zaproponował  wprowadzic�  do  porządku  obrad  dodatkowe  punkty
tj.  „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVI/395/2022 Rady Miejskiej  w Kłodawie
z dnia 20 maja 2022 roku w sprawie ustalenia wysokos�ci opłat za pobyt dziecka w Gminnym Klubie 
Dziecięcym”Kleks” w Kłodawie oraz maksymalnej wysokos�ci opłaty za wyz.ywienie” – punkt ten 
zaproponował rozpatrzec� jako 8 porządku obrad.

„ Protoko� ł z  kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kłodawie przeprowadzonej w dniu 18 
lipca 2024 r. nt.” Kontrola wydatko� w związanych z remontem Biblioteki Publicznej w Kłodawie
w  2023  r.  Kontrola  wydatko� w  związanych  z  przebudową  chodnika  w  ul.  Cegielnianej  od  ul. 
Torun� skiej do ul. Bierzwien� skiej” – punkt ten zaproponował rozpatrzec� jako 11 porządku obrad.



Przewodniczący Rady zwro� cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos�  z pan� stwa radnych ma pytania 
względnie uwagi do przedstawionego porządku obrad.

Z uwagi na brak uwag do porządku obrad, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek 
obrad.
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnos�ci.

2. Ustalenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokoło� w IV i V sesji.

4. Sprawozdanie z działalnos�ci międzysesyjnej Burmistrza.

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyraz.enia zgody na oddanie w bezpłatne uz.yczenie nieruchomos�ci 
zabudowanej połoz.onej w Bierzwiennej Kro� tkiej.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik przyrody.

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyraz.enia zgody na ustanowienie odpłatnej słuz.ebnos�ci przesyłu na 
nieruchomos�ci stanowiącej własnos�c� Gminy Kłodawa.

8.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  LVI/395/2022  Rady  Miejskiej  w  Kłodawie
z dnia 20 maja 2022r. w sprawie ustalenia wysokos�ci opłat za pobyt dziecka w Gminnym Klubie 
Dziecięcym "Kleks" w Kłodawie oraz maksymalnej wysokos�ci opłaty za wyz.ywienie.( dod. pkt.)

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budz.etowej na 2024 r.

10.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2024-2043.

11.  Protoko� ł  z  kontroli  Komisji  Rewizyjnej  przeprowadzonej  w  Urzędzie  Miasta  i  Gminy
w Kłodawie w dniu 18 lipca 2024r.  nt."  Kontrola wydatko� w związanych z remontem Biblioteki 
Publicznej  w Kłodawie  w 2023r.Kontrola  wydatko� w związanych z  przebudową chodnika  w ul. 
Cegielnianej od ul. Torun� skiej do ul. Bierzwien� skiej.- (dod.pkt.)

12. Interpelacje i wnioski radnych.

13. Wolne wnioski.

14. Zamknięcie obrad sesji.

Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad sesji. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło� wczyn� ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin� ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac�czak, 
Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski

P u n k t 3
Przyjęcie protokołów IV i V sesji

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz.  protokoły  obrad  IV  i  V  sesji  otrzymali  radni  wraz
z zawiadomieniem o sesji.



Przewodniczący Rady zwro� cił się do radnych z pytaniem -” Czy ktos�  z pan� stwa radnych ma pytania 
względnie uwagi do przedłoz.onych protokoło� w?” 

Z  uwagi  na  brak  uwag  do  protokoło� w,  przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  kaz.dy 
protoko� ł oddzielnie.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu IV sesji. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło� wczyn� ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin� ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac�czak, 
Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu V sesji. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło� wczyn� ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin� ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac�czak, 
Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski

P u n k t 4
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza

Przewodniczący  Rady poinformował,  iz.  sprawozdanie  z  działalnos�ci  międzysesyjnej  burmistrza 
otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie sprawozdania przewodniczący Rady zwro� cił się do do Zastępcy burmistrza pani 
Katarzyny Hamiga. Następnie przewodniczący Rady zwro� cił się do radnych z pytaniem - „ Czy ktos�  
z pan� stwa radnych ma pytania względnie uwagi do przedstawionego sprawozdania?”

Z uwagi  na brak uwag i  pytan�  do sprawozdania,  przewodniczący Rady przeszedł  do kolejnego 
punktu porządku obrad.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

P u n k t 5

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  bezpłatne  użyczenie 
nieruchomości zabudowanej położonej w Bierzwiennej Krótkiej

Przewodniczący Rady poinformował, iz.  projekt uchwały w sprawie wyraz.enia zgody na oddanie
w bezpłatne uz.yczenie nieruchomos�ci zabudowanej połoz.onej w Bierzwiennej Kro� tkiej otrzymali 
radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady zwro� cił się do Zastępcy burmistrza pani 
Katarzyny Hamiga. 



Następnie przewodniczący Rady zwro� cił się do radnych z pytaniem -” Czy ktos�  z pan� stwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do przedłoz.onego projektu uchwały?”

Z wagi na brak uwag i pytan�  do informacji, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyraz.enia zgody na oddanie w bezpłatne uz.yczenie nieruchomos�ci 
zabudowanej połoz.onej w Bierzwiennej Kro� tkiej. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło� wczyn� ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin� ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac�czak, 
Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski
Uchwała Nr VI/32/2024 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

P u n k t 6

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zniesienia  formy  ochrony  drzewa  uznanego  za  pomnik 
przyrody
Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz.  projekt  uchwały  w  sprawie   zniesienia  formy  ochrony 
drzewa uznanego za pomnik przyrody otrzymali radni warz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady zwro� cił się do Zastępcy burmistrza pani 
Katarzyny Hamiga. 

Następnie przewodniczący Rady zwro� cił się do radnych z pytaniem -” Czy ktos�  z pan� stwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do przedłoz.onego projektu uchwały?”

Z wagi na brak uwag i pytan�  do informacji, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik przyrody. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło� wczyn� ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin� ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac�czak, 
Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski
Uchwała Nr VI/33/2024 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

P u n k t 7

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  odpłatnej  służebności 
przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz.  projekt  uchwały  w  sprawie  wyraz.enia  zgody  na 
ustanowienie  odpłatnej  słuz.ebnos�ci  przesyłu  na  nieruchomos�ci  stanowiącej  własnos�c�  Gminy 
Kłodawa otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.



O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady zwro� cił się do Burmistrza pana Piotra 
Michalaka. 

Następnie przewodniczący Rady zwro� cił się do radnych z pytaniem -” Czy ktos�  z pan� stwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do przedłoz.onego projektu uchwały?”

Z wagi na brak uwag i pytan�  do informacji, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyraz.enia zgody na ustanowienie odpłatnej słuz.ebnos�ci przesyłu na 
nieruchomos�ci stanowiącej własnos�c� Gminy Kłodawa. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło� wczyn� ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin� ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac�czak, 
Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Paweł Witkowski
NIEOBECNI (1)
Mateusz Wawrzyniak
Uchwała Nr VI/34/2024 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

P u n k t 8
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVI/395/2022 Rady Miejskiej w Kłodawie
z dnia 20 maja 2022r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Gminnym 
Klubie Dziecięcym "Kleks" w Kłodawie oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz.  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr 
LVI/395/2022 Rady Miejskiej w Kłodawie z dnia 20 maja 2022r. w sprawie ustalenia wysokos�ci 
opłat  za  pobyt  dziecka  w  Gminnym  Klubie  Dziecięcym  "Kleks"  w  Kłodawie  oraz  maksymalnej 
wysokos�ci opłaty za wyz.ywienie otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady zwro� cił się do Burmistrza pana Piotra 
Michalaka. 

Następnie przewodniczący Rady zwro� cił się do radnych z pytaniem -” Czy ktos�  z pan� stwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do przedłoz.onego projektu uchwały?”

Z wagi na brak uwag i pytan�  do informacji, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVI/395/2022 Rady Miejskiej w Kłodawie z dnia 
20  maja  2022r.  w  sprawie  ustalenia  wysokos�ci  opłat  za  pobyt  dziecka  w  Gminnym  Klubie 
Dziecięcym "Kleks" w Kłodawie oraz maksymalnej wysokos�ci opłaty za wyz.ywienie.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)



Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło� wczyn� ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin� ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac�czak, 
Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Paweł Witkowski
NIEOBECNI (1)
Mateusz Wawrzyniak
Uchwała Nr VI/35/2024 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

P u n k t 9
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2024 r.

Przewodniczący Rady poinformował,  iz.  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwały budz.etowej na 2024 r. otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady zwro� cił się do Burmistrza pana Piotra 
Michalaka. 

Następnie przewodniczący Rady zwro� cił się do radnych z pytaniem -” Czy ktos�  z pan� stwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do przedłoz.onego projektu uchwały?”

Z wagi na brak uwag i pytan�  do informacji, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budz.etowej na 2024 r.. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło� wczyn� ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin� ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac�czak, 
Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Paweł Witkowski
NIEOBECNI (1)
Mateusz Wawrzyniak
Uchwała Nr VI/36/2024 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

P u n k t 10
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2024-2043

Przewodniczący Rady poinformował,  iz.  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2024-2043 otrzymali radni 
wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady zwro� cił się do Burmistrza pana Piotra 
Michalaka. 

Następnie przewodniczący Rady zwro� cił się do radnych z pytaniem -” Czy ktos�  z pan� stwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do przedłoz.onego projektu uchwały?”

Z wagi na brak uwag i pytan�  do informacji, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.



Głosowano w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2024-2043.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło� wczyn� ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron� ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin� ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac�czak, 
Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Paweł Witkowski
NIEOBECNI (1)
Mateusz Wawrzyniak
Uchwała Nr VI/37/2024 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

P u n k t 11

Protokół  z  kontroli  Komisji  Rewizyjnej  przeprowadzonej  w  Urzędzie  Miasta  i  Gminy
w  Kłodawie  w  dniu  18  lipca  2024r.  nt."  Kontrola  wydatków  związanych  z  remontem 
Biblioteki Publicznej w Kłodawie w 2023r.Kontrola wydatków związanych z przebudową 
chodnika w ul. Cegielnianej od ul. Toruńskiej do ul. Bierzwieńskiej

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Ryszard Szubert zapoznał radnych z protokołem z kontroli 
Komisji  Rewizyjnej  przeprowadzonej   w Urzędzie  Miasta  i  Gminy w Kłodawie w dniu 18 lipca 
2024r.  nt."Kontrola  wydatko� w  związanych  z  remontem  Biblioteki  Publicznej  w  Kłodawie
w  2023r.Kontrola  wydatko� w  związanych  z  przebudową  chodnika  w  ul.  Cegielnianej  od  ul. 
Torun� skiej do ul. Bierzwien� skiej. 

Następnie  Przewodniczący  komisji  zwro� cił  się  do  radnych  z  pytaniem  –  „Czy  ktos�  z  pan� stwa 
radnych ma pytania względnie uwagi do przedstawionego protokołu?

Z  uwagi  na  brak  uwag  do  protokołu,  Przewodniczący  Rady  przeszedł  do  kolejnego  punktu 
porządku obrad.

P u n k t 12
Interpelacje i wnioski radnych

Radny Kamil Kowalczyk zgłosił wniosek w sprawie naprawy nawierzchni chodnika przy ul. Boh. 
Wrzes�nia na  odcinku od bloku 2A do 2B.

P u n k t 13
Wolne wnioski

P u n k t 14
Zamknięcie obrad sesji

Przewodniczący Rady stwierdzi wyczerpanie porządku obrad wypowiadając słowa: 

”Zamykam obrady VI sesji Rady Miejskiej w Kłodawie”.

     Przewodniczący Rady

                    Krzysztof Krusin� ski 



Przygotowała: Krystyna Rzetelska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


